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Van	  de	  redactie	  
	  
Een	  weekje	  later	  dan	  gepland,	  
is	  hier	  het	  tweede	  Loopje	  van	  
dit	  jaar.	  Natuurlijk	  boordevol	  
informatie	  voor	  u	  als	  inwoner.	  
	  
Het	  bestuur	  heeft	  veel	  werk	  
verzet	  op	  allerlei	  gebied:	  Van	  
‘Brinkinrichtingszaken’,	  
meedenken	  over	  de	  invulling	  
van	  het	  Dorpshuis	  in	  
Oudemolen	  tot	  een	  raamwerk	  
maken	  voor	  de	  komende	  
Brinkdagen	  in	  september!	  
Hulde!	  Ze	  hebben	  wel	  uw	  hulp	  
nodig,	  wie	  meldt	  zich	  aan?	  
	  
Het	  aanpassen	  van	  de	  website	  
is	  nog	  even	  blijven	  liggen,	  de	  
gewone	  informatie	  staat	  er	  op.	  	  
Volgt	  z.s.m.	  Wel	  hebben	  we	  
vast	  een	  facebook	  pagina	  
aangemaakt	  voor	  
Dorpsbelangen	  en	  een	  
twitteraccount	  voor	  de	  
twitteraars	  onder	  u.	  Ook	  via	  
deze	  media	  wordt	  u	  
geïnformeerd	  over	  actuele	  
zaken.	  En	  zelf	  kunt	  u	  natuurlijk	  
ook	  uw	  nieuwtjes	  en	  foto’s	  
plaatsen!	  Er	  zijn	  al	  velen	  
‘vriend’	  op	  facebook.	  Wie	  
volgt?	  	  
(https://www.facebook.com/	  
dorpsbelangen.zeegse)	  
	  
Veel	  leesplezier	  met	  dit	  
nummer!	  

 

Colofon	  
	  
Redactie:	   Joke	  Gerds,	  Hoofdweg	  3	  

Trijnie	  Martijn,	  Hoofdweg	  58	  
	  
Opmaak:	   Joke	  Gerds	  
	  
Adres:	   	  	   zeegserloopje@gmail.com	  	  
	  
Kopij	  het	  liefst	  digitaal	  inleveren,	  anders	  in	  de	  
brievenbus	  bij	  de	  redactie.	  
Inleveren	  kopij	  voor	  het	  volgende	  nummer:	  
	  

16	  augustus	  2013	  

Eindelijk	  een	  bewoner?	  Of	  een	  passant?	  
Gespot	  door	  Anneke	  Joosten	  
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Column	  
	  
Praatjes	  
Af	  en	  toe	  steek	  ik	  mijn	  kop	  boven	  het	  maaiveld	  
uit.	  Uiteraard	  na	  de	  nodige	  
voorzorgsmaatregelen,	  aangezien	  ik	  toch	  wel	  
grote	  risico’s	  loop	  op	  het	  afhakken	  van	  mijn	  
hoofd.	  Ik	  ben	  als	  mol	  bijna	  blind,	  maar	  het	  horen	  
gaat	  me	  des	  te	  beter	  af.	  Waar	  ik	  ook	  opduik,	  
overal	  hoor	  ik	  aardige	  en	  minder	  aardige	  dingen.	  
Meestal	  vertel	  ik	  ze	  niet	  door,	  maar	  op	  deze	  plek	  
praat	  ik	  er	  graag	  over	  met	  u.	  Het	  gaat	  om	  ons	  
dorp.	  	  
	  
De	  heftige	  periode	  van	  bekeuringen	  en	  
aangepaste	  snelheden	  in	  ons	  dorp	  lijkt	  voorbij	  en	  
we	  zijn	  weer	  over	  gegaan	  tot	  de	  orde	  van	  de	  dag.	  
De	  snelheid	  lijkt,	  een	  uitzondering	  daargelaten,	  
eveneens	  weer	  op	  het	  oude	  niveau.	  Hoe	  
leerzaam	  kan	  iets	  zijn….	  
	  
We	  zijn	  in	  ons	  dorp	  niet	  altijd	  aardig	  voor	  elkaar,	  
een	  kleinigheidje	  kan	  soms	  genoeg	  zijn	  om	  te	  
besluiten	  niet	  meer	  met	  de	  buren	  te	  praten:	  een	  
paar	  overstekende	  takken	  of	  een	  omgewaaide	  
schutting,	  rechtop	  gezet	  door	  behulpzame	  buren,	  
door	  de	  eigenaar	  geïnterpreteerd	  als	  ‘ze	  hebben	  
mijn	  schutting	  afgebroken’.	  Het	  circuit	  van	  
praatjes	  komt	  al	  snel	  op	  gang	  en	  resulteert	  
uiteindelijk	  in	  een	  soort	  geschiedenis,	  waar	  
niemand	  meer	  kop	  of	  staart	  aan	  kan	  ontdekken.	  
Soms	  gaat	  het	  nog	  verder	  en	  ontstaan	  kleine	  
pesterijtjes	  over	  en	  weer.	  Het	  ingewikkelde	  is	  dat	  
Pietje,	  die	  al	  30	  jaar	  in	  Zeegse	  woont	  zich	  meer	  
kan	  permitteren	  dan	  Kees	  die	  net	  komt	  kijken.	  
Hoe	  groot	  kan	  een	  dorpje	  in	  kleine	  dingen	  zijn…..	  
	  
Maar	  ik	  hoor	  ook	  mooie	  dingen	  als	  ik	  mijn	  oor	  
voorzichtig	  te	  luister	  leg.	  Meeleven	  met	  elkaar,	  
bij	  vreugde	  en	  verdriet.	  En	  daar,	  mensenkinderen	  
in	  Zeegse,	  daar	  word	  ik	  blij	  van	  en	  dat	  geeft	  mij	  
positieve	  energie! En	  dat	  andere?	  Waar	  gaat	  het	  
eigenlijk	  over?	  
	  
Momfer	  de	  Mol	  
	  

 
	  
	  

Activiteitenkalender  
	  
	  22	  juni	  Excursie	  
Excursie	  natuurgebieden	  rond	  Zeegse	  
is	  verplaatst	  naar	  22	  juni.	  Aanvang	  
9.30	  uur	  verzamelen	  op	  de	  Brink	  (voor	  
het	  Witte	  Huis).	  Deze	  excursie	  is	  in	  
samenwerking	  met	  SBB.	  
Onderwerpen:	  cultuurhistorie	  en	  het	  
landschapsbeheer	  in	  en	  rondom	  
Zeegse.	  Na	  afloop	  is	  er	  koffie	  met	  
gebak.	  	  
	  
Reactie	  op	  wandelen	  in	  Zeegse	  
Van	  een	  aantal	  inwoners	  aan	  de	  
Hoofdweg	  is	  de	  suggestie	  gekomen	  
om	  het	  oude	  pad	  vanaf	  de	  Hoofdweg	  
tussen	  huisnummer	  7	  en	  9	  naar	  de	  
Veentjesweg,	  weer	  in	  ere	  te	  
herstellen.	  Het	  is	  nog	  niet	  bekend	  van	  
wie	  deze	  weg	  is.	  Als	  we	  dit	  weten,	  
kunnen	  wij	  met	  de	  eigenaren	  
overleggen	  en	  dit,	  bij	  een	  positieve	  
reactie,	  als	  eerste	  looppad	  op	  te	  
nemen	  in	  de	  ‘Zeegser	  ommetjes’.	  Wie	  
helpt	  ons	  met	  het	  achterhalen	  van	  de	  
eigenaren,	  met	  eventuele	  fysieke	  
aanpassingen	  van	  dit	  ommetje	  en/of	  
andere	  mogelijke	  loopjes?	  Reacties	  
naar	  Klaas	  Hooijer	  Hoofdweg	  52.	  
	  
Jeu	  des	  Boules	  
Met	  het	  verplaatsen	  van	  de	  feestweek	  
naar	  september,	  rees	  de	  vraag	  of	  er	  
niet	  alleen	  in	  de	  feestweek,	  maar	  eens	  
vaker	  Jeu	  de	  Boules	  gespeeld	  kan	  
worden.	  In	  veel	  dorpen	  is	  daar	  een	  
mogelijkheid	  voor	  gecreëerd.	  Dit	  kan	  
ook	  in	  Zeegse,	  er	  is	  ruimte	  genoeg.	  
Interesse?	  Reacties	  naar	  Klaas	  Hooijer	  
Hoofdweg	  52.	  	  
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Eindelijk	  ontwikkelingen	  rondom	  de	  Brink	  
	  
De	  gemeente	  heeft	  de	  werkgroep	  herinrichting	  Brink	  uitgenodigd	  voor	  een	  presentatie	  
van	  de	  schets	  voor	  de	  aanpassing	  van	  wegen	  rondom	  de	  brink	  en	  richting	  de	  
zandverstuiving.	  Deze	  aanpassingen	  zijn	  de	  basis	  voor	  de	  herinrichting	  van	  de	  brink.	  
Met	  een	  kleine	  commissie	  zijn	  wij	  op	  bezoek	  geweest	  en	  zijn	  tot	  de	  conclusie	  gekomen,	  
dat	  de	  voorstellen	  van	  de	  werkgroep	  volledig	  	  in	  de	  schets	  terug	  te	  vinden	  zijn.	  
Dit	  houdt	  onder	  andere	  in	  dat	  de	  aansluiting	  van	  de	  Schipborgerweg	  	  oost	  haaks	  wordt	  
op	  de	  Hoofdweg	  en	  op	  de	  Schipborgerweg	  noord.	  Op	  de	  Hoofdweg	  komt	  ter	  plaatse	  
van	  de	  beide	  aansluitingen	  een	  lichte	  cirkelvormige	  wegverhoging	  met	  klinkers.	  De	  
Schipborgerweg	  noord	  wordt	  5	  meter	  breed	  en	  in	  klinkers	  uitgevoerd,	  met	  aan	  beide	  
zijden	  een	  rand	  gekleurde	  stenen	  die	  optisch	  een	  	  fietspad	  aangeeft.	  Langs	  de	  
Schipborgerweg	  noord	  worden	  enkele	  parkeerplaatsen	  aangelegd	  met	  grasstenen	  op	  
de	  brink	  haaks	  op	  de	  rijweg	  en	  op	  andere	  plaatsen	  in	  de	  lengte.	  	  Tot	  voorbij	  het	  hotel	  
zal	  al	  het	  verkeer	  op	  de	  rijbaan	  moeten	  rijden,	  daar	  is	  dan	  geen	  fietspad	  meer.	  Even	  
voorbij	  het	  hotel	  zal	  de	  weg	  weer	  splitsen	  in	  fietspad	  en	  doorgaande	  weg.	  De	  
uitvoering	  is	  medio/eind	  september	  is	  gepland.	  Als	  deze	  aanpassingen	  gereed	  zijn	  
kunnen	  wij	  verder	  met	  aanpassingen	  op	  de	  brink,	  hierover	  zullen	  wij	  u	  nog	  uitgebreid	  
informeren.	  
 

	  
 
 
 
 
 
	  
 

Uit het bestuur  
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Schoolgebouw	  annex	  dorpshuis	  in	  Oudemolen	  	  
	  
Dit	  is	  na	  de	  zomervakantie	  niet	  meer	  voor	  het	  openbaar	  onderwijs	  in	  gebruik.	  
De	  gemeente	  heeft	  duidelijk	  gemaakt	  dat	  ze	  het	  complex	  wil	  afstoten.	  Aan	  de	  
gemeenschap	  van	  de	  drie	  dorpen	  is	  aangeboden	  dat	  deze	  het	  complex	  voor	  een	  
symbolisch	  bedrag	  kunnen	  verwerven,	  als	  ze	  een	  haalbaar	  plan	  voor	  de	  
exploitatie	  voorleggen.	  Hierover	  is	  enkele	  malen	  in	  kleiner	  verband	  van	  
gedachten	  gewisseld	  en	  op	  21	  mei	  jongstleden	  is	  aan	  alle	  bewoners	  de	  
gelegenheid	  gegeven	  zich	  hierover	  te	  uiten.	  Helaas	  was	  de	  opkomst	  beperkt,	  
met	  name	  uit	  Zeegse.	  	  
De	  voorzitter	  van	  de	  Beheerstichting	  Dorpshuis	  Oudemolen,	  Aleid	  Saaltink,	  
verwelkomt	  34	  belangstellenden.	  Ze	  stelt	  zich	  voor	  en	  legt	  uit	  wat	  de	  bedoeling	  
en	  de	  aanleiding	  is	  van	  deze	  avond.	  Deze	  avond	  wordt	  er	  van	  gedachten	  
gewisseld	  over	  de	  toekomst	  van	  het	  dorpshuis.	  Er	  is	  gebrainstormd	  over	  het	  
voortbestaan	  van	  deze	  accommodatie	  en	  alle	  aanwezigen	  waren	  het	  eens	  dat	  er	  
naarstig	  een	  oplossing	  gezocht	  moet	  worden	  om	  dit	  gebouw	  voor	  de	  dorpen	  te	  
behouden.	  
Aan	  het	  eind	  van	  de	  avond	  kwam	  er	  een	  voorstel	  van	  vijf	  paar	  omwonenden	  die	  
een	  plan	  gemaakt	  hebben	  om	  het	  gebouw	  een	  bestemming	  te	  geven,	  waarbij	  
het	  dorpshuis	  behouden	  kan	  blijven.	  In	  een	  soort	  coöperatie	  willen	  ze	  de	  
exploitatie	  van	  de	  school	  zo	  proberen	  in	  te	  vullen	  dat	  het	  deel	  van	  het	  dorpshuis	  
ook	  rendabel	  kan	  worden.	  Hiervoor	  zal	  dan	  wel	  een	  commissie	  meer	  activiteiten	  
moeten	  ontplooien.	  De	  drie	  dorpen	  moeten	  dan	  ook	  bereid	  zijn	  om	  meer	  
gebruik	  te	  maken	  van	  het	  gebouw.	  De	  meeste	  aanwezigen	  vinden	  het	  een	  
voorstel	  om	  te	  overwegen	  en	  uit	  te	  werken	  tot	  een	  goed	  plan.	  Tot	  1	  januari	  
2014	  hebben	  de	  Verenigingen	  van	  Dorpsbelangen	  en	  de	  Beheerstichting	  de	  kans	  
om	  met	  een	  plan	  te	  komen,	  waar	  de	  gemeente	  vertrouwen	  in	  kan	  hebben.	  
Vervolg:	  Afgevaardigden	  van	  de	  Beheerstichting	  en	  de	  Verenigingen	  van	  
Dorpsbelangen	  hebben	  op	  27	  mei	  afgesproken	  om	  met	  hulp	  van	  Trias	  het	  
voorstel	  uit	  te	  werken	  voor	  een	  volgend	  overleg	  met	  de	  gemeente	  op	  10	  juni.	  
Wij	  houden	  u	  op	  de	  hoogte.	  
 

	  
	  
	  
 
	  
	  
	  
	  
	  

Uit het bestuur  
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Beknopt	  verslag	  ALV	  Dorpsbelangen	  Zeegse	  12-‐3-‐2013	  
	  
1.Opening	  door	  de	  voorzitter	  
Klaas	  Hooijer	  opent	  de	  vergadering.	  Doet	  o.a.	  een	  dingend	  beroep	  gedaan	  op	  
mensen	  die	  willen	  helpen	  met	  hand-‐	  en	  spandiensten	  	  bij	  het	  opzetten	  van	  de	  
feestweek.	  Vraagt	  aandacht	  voor	  de	  vacatures	  in	  het	  bestuur.	  
	  
2.Notulen	  ALV	  2012	  
Er	  zijn	  geen	  op	  en	  aanmerkingen	  op	  de	  notulen	  van	  de	  ALV	  van	  maart	  en	  oktober	  
2012	  
	  
5.	  Financiën	  en	  verslag	  kascommissie	  
Jaarcijfers	  worden	  goedgekeurd,	  dank	  aan	  de	  kascommissie.	  Erik	  Gerritsma	  en	  
Hans	  Riensma	  worden	  herkozen	  in	  de	  kascommissie.	  De	  begroting	  van	  het	  jaar	  
2013	  wordt	  besproken.	  VDZ	  komt	  uit	  op	  een	  negatief	  bedrag	  van	  1178,25	  Euro.	  Dit	  
heeft	  te	  maken	  met	  de	  begroting	  voor	  het	  zomerfeest.	  Er	  zijn	  veel	  extra	  
activiteiten	  en	  het	  zomerfeest	  wordt	  dit	  jaar	  groter.	  Er	  zijn	  plannen	  om	  nieuwe	  
tenten	  te	  kopen	  en	  podium	  inhuren	  enz.	  Daarom	  zijn	  de	  	  uitgaven	  voor	  het	  
zomerfeest	  3000	  euro	  hoger	  dan	  vorig	  jaar.	  Daarom	  is	  subsidie	  aangevraagd	  bij	  
het	  Jenny	  Frieling	  fonds.	  Eind	  april	  uitslag.	  600	  Euro	  subsidie	  van	  de	  gemeente	  is	  al	  
binnen.	  	  
	  
6.	  Bestuurswisseling	  
Aftreden	  en	  niet	  herkiesbaar	  zijn	  Jan	  Helder,	  Corry	  Veenstra	  en	  Janny	  Pepping.	  Erik	  
Nieswaag,	  aftredend,	  is	  	  herkozen.	  Gea	  van	  Zuiden	  is	  gekozen	  als	  nieuw	  
bestuurslid.	  Er	  zijn	  nog	  twee	  vacatures.	  	  
	  
7.	  verslag	  commissies	  
Feestcommissie:	  aftredend	  en	  niet	  herkiesbaar	  Jan	  Warners	  en	  Jakob	  Oeben.	  Er	  
meldt	  zich	  niemand	  om	  de	  plekken	  in	  te	  vullen.	  De	  Denktank	  is	  bezig	  met	  het	  
inrichten	  van	  de	  feestweek.	  De	  feestweek	  is	  verplaatst	  naar	  het	  tweede	  weekend	  
in	  september	  	  in	  verband	  met	  de	  beschikbaarheid	  van	  de	  kermis.	  Zie	  programma	  
Brinkdagen	  in	  dit	  loopje.	  	  
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Historische	  commissie:	  tussen	  de	  historische	  commissie	  Zeegse,	  Noorderveld	  en	  
Tynaarlo	  is	  meer	  uitwisseling.	  De	  commissieleden	  zijn	  nog	  steeds	  bezig	  om	  
informatie	  te	  vergaren.	  De	  	  tentoonstelling	  is	  nog	  niet	  gelukt.	  Er	  zijn	  plekken	  vrij	  bij	  
de	  historische	  commissie.	  Alle	  versterking	  is	  welkom	  en	  ook	  alle	  informatie	  .	  
Verkeerscommissie:	  op	  11-‐3-‐2013	  is	  er	  een	  gesprek	  geweest	  met	  de	  gemeente	  
Tynaarlo,	  de	  verkeerscommissie	  van	  dorpsbelangen	  en	  dhr.	  van	  Rooijen.	  Het	  was	  
een	  positief	  gesprek.	  Oorzaken,	  problemen	  en	  oplossingen	  van	  de	  onveilige	  
situatie	  rond	  de	  30	  zone	  in	  Zeegse	  werden	  geanalyseerd.	  	  Er	  komt	  een	  overleg	  met	  
defensie.	  De	  gemeente	  en	  verkeerscommissie	  krijgen	  een	  vast	  aanspreekpunt.	  De	  
mogelijkheid	  voor	  de	  afvoerroute	  van	  voertuigen	  via	  Oudemolen	  is	  weer	  
bespreekbaar	  zodra	  de	  school	  dicht	  gaat.	  Er	  komt	  een	  lantarenpaal	  bij	  het	  
Ribhouse.	  De	  bebording	  aan	  het	  begin	  van	  het	  dorp	  wordt	  veranderd.	  Er	  zijn	  ook	  
suggesties	  voor	  een	  	  wegversmalling	  aan	  de	  zuidzijde	  .	  	  
	  
Wat	  verwacht	  u	  van	  het	  bestuur	  van	  onze	  vereniging,	  ontwikkeling	  van	  de	  brink,	  
historische	  commissie,	  	  	  verkeerssituatie	  	  in	  Zeegse,	  denktank,	  
oliebollenbakcommissie	  enz.	  	  
De	  aanpak	  van	  de	  brink	  komt	  aan	  de	  orde.	  Schetsen	  zijn	  gemaakt	  en	  we	  maken	  
binnenkort	  een	  afspraak	  met	  de	  gemeente.	  Het	  gaat	  over	  de	  wegen	  rond	  de	  brink.	  
De	  plannen	  stagneren	  i.v.m.	  met	  de	  plannen	  van	  Henk	  Damen	  en	  zijn	  project	  
m.b.t.	  tot	  de	  camping.	  Er	  wordt	  wel	  nu	  met	  de	  gemeente	  opnieuw	  om	  tafel	  
gezeten.	  De	  Brink	  is	  eigendom	  van	  boermarke.	  Er	  wordt	  gewacht	  op	  een	  
financiering	  van	  de	  gemeente.	  Het	  Drents	  landschapsbeheer	  heeft	  druk	  gezet	  op	  
de	  gemeente	  en	  kan	  eventueel	  mee	  helpen	  en	  financieren.	  
Samen	  met	  het	  BOKD	  zijn	  we	  bezig	  met	  een	  enquête	  over	  de	  leefbaarheid	  in	  ons	  
dorp.	  Er	  wordt	  gediscussieerd	  of	  de	  enquête	  wel	  nodig	  en	  nuttig	  is	  omdat	  naar	  
aanleiding	  van	  de	  laatste	  	  enquête	  6	  jaar	  geleden	  niet	  veel	  gerealiseerd	  is.	  De	  
volgende	  onderwerpen	  worden	  toegevoegd	  aan	  de	  nieuw	  enquête:	  Aanpassingen	  
van	  het	  straatbeeld,	  wegonderhoud,	  veiligheid	  voor	  de	  voetgangers,	  
afvalvoorzieningen,	  onderwijs,	  GSM	  en	  glasvezels,	  openbaar	  vervoer.	  
 
	  

Uit het bestuur  
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Interviews	  met	  inwoners	  
Trijnie	  Martijn	  
	  
Het	  is	  een	  goede	  traditie	  om	  nieuwe	  inwoners	  van	  Zeegse	  even	  in	  het	  Zeegser	  
Loopje	  te	  introduceren.	  Dus	  even	  voorstellen:	  Fred	  de	  Boer	  en	  Bert	  Kleef,	  
Hoofdweg	  26	  Zeegse.	  
Fred	  werkt	  in	  een	  tuincentrum,	  is	  opgegroeid	  in	  Assen,	  heeft	  jaren	  in	  Zuidlaren	  
gewoond	  en	  daarna	  in	  Vries.	  En	  nu	  dus	  Zeegse.	  Bert	  is	  geboren	  in	  Tynaarlo	  en	  is	  via	  
allerlei	  omzwervingen	  in	  Vries	  en	  nu	  in	  Zeegse	  beland.	  Hij	  is	  huisman,	  zegt	  lachend	  
dat	  hij	  poetst,	  strijkt,	  wast	  en	  ‘s	  avonds	  voor	  het	  eten	  zorgt.	  Ze	  kennen	  elkaar	  al	  
langer,	  maar	  zijn	  in	  2009	  getrouwd.	  
Waarom	  zijn	  jullie	  in	  Zeegse	  komen	  wonen?	  
We	  hadden	  een	  huurhuis	  in	  Vries	  en	  zochten	  iets	  anders.	  We	  hebben	  ook	  in	  andere	  
plaatsen	  gezocht	  en	  maar	  toen	  kwam	  er	  hier	  een	  huis	  te	  koop.	  Met	  een	  grote	  tuin	  
en	  dat	  was	  geweldig.	  We	  kennen	  beide	  de	  omgeving	  hier.	  Je	  kwam	  hier	  vroeger	  
met	  je	  ouders,	  je	  fietste	  hier…geweldig.	  Goede	  herinneringen.	  We	  hebben	  hier	  
dezelfde	  dingen	  gedaan.	  Dus	  dit	  was	  precies	  wat	  we	  zochten.	  Nou	  ja,	  we	  gaan	  het	  
huis	  en	  de	  tuin	  natuurlijk	  wel	  aanpassen	  aan	  onze	  wensen,	  maar	  die	  mogelijkheden	  
zijn	  er.	  
Wat	  vinden	  jullie	  het	  leuke	  van	  in	  Zeegse	  wonen?	  
De	  natuur,	  de	  rust	  en	  de	  ruimte	  hier.	  Je	  kunt	  hier	  alle	  kanten	  op	  in	  een	  prachtige	  
natuur.	  En	  de	  openheid,	  het	  contact	  met	  de	  mensen.	  In	  Vries	  was	  het	  goedendag	  
over	  de	  schutting,	  meer	  niet.	  Hier	  is	  meer	  contact.	  Mensen	  maken	  spontaan	  een	  
praatje.	  
Wat	  missen	  jullie	  in	  Zeegse?	  
Nou	  eigenlijk	  niks.	  We	  missen	  de	  winkels	  niet.	  En	  ook	  de	  bus	  niet.	  Dat	  wisten	  we	  
toen	  we	  hier	  kwamen	  wonen.	  
Het	  is	  prachtig	  fietsen	  even	  naar	  Zuidlaren.	  En	  vrijdagavond	  halen	  we	  de	  grote	  
dingen	  met	  de	  auto.	  Misschien	  een	  vereniging,	  maar	  ja,	  wat	  is	  missen?	  
En	  verder?	  
We	  zijn	  dierenliefhebbers.	  Twee	  katten,	  twee	  zebravinken	  en	  twee	  turquasiene	  
parkieten.	  En	  een	  haan	  met	  
drie	  kippen.	  Er	  moet	  nog	  wel	  
een	  hok	  worden	  gebouwd.	  En	  
wat	  ons	  betreft:	  Fred	  heeft	  
een	  nieuwe	  tuin	  ontworpen	  
volgens	  Oosterse	  principes,	  
licht	  en	  schaduw,	  Jing/Jang.	  
Iedereen	  is	  welkom	  om	  eens	  
te	  komen	  kijken,	  we	  vinden	  
het	  leuk	  als	  mensen	  spontaan	  
komen.	  
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Markescheiding	  Zeegse	  en	  ontstaan	  Zeegser	  Duinen	  
Van	  de	  historische	  commissie	  
	  
Bij	  de	  oprichting	  van	  het	  kadaster	  in	  1832	  zijn	  de	  heide	  rondom	  Zeegse	  en	  de	  
groenlanden	  aan	  de	  noord-‐	  en	  westzijde	  nog	  grotendeels	  bezit	  van	  de	  
markegenoten.	  Alleen	  het	  bouwland	  op	  de	  es	  en	  de	  groenlanden	  langs	  het	  
Schipborgsche	  en	  Oudemolensche	  Diep	  voor	  zover	  gelegen	  ten	  zuiden	  van	  de	  
Schipborgerweg	  zijn	  eigendom	  van	  individuele	  eigenaren.	  Uit	  1803	  is	  een	  kaart	  
overgeleverd	  met	  daarop	  de	  grens	  tussen	  de	  marken	  van	  Taarlo	  en	  Zeegse,	  die	  
ongeveer	  ter	  hoogte	  van	  de	  Mr.	  Croneweg	  loopt.	  Op	  de	  kaart	  wordt	  een	  grens	  
afgebakend	  tussen	  de	  markegenoten	  van	  Taarlo	  en	  de	  ‘eigenaren	  van	  Oudemolen’,	  
die	  zich	  afsplitsen	  van	  Taarlo.	  In	  1810	  kopen	  Johannes	  Linthorst	  Homan	  en	  
echtgenote	  2	  boerderijen	  in	  Oudemolen	  en	  worden	  daarmee	  eigenaar	  van	  dit	  
gebied.	  Op	  de	  Franse	  kaart	  van	  1812	  wordt	  Oudemolen	  aangeduid	  als	  een	  apart	  
gebied	  en	  ligt	  de	  grens	  tussen	  Zeegse	  en	  Oudemolen	  noordelijker,	  een	  teken	  dat	  
daar	  ook	  een	  afsplitsing	  tot	  stand	  is	  gekomen,	  al	  zijn	  daar	  geen	  stukken	  van	  
bekend.	  
In	  1837	  verkrijgt	  Johannes	  Linthorst	  Homan	  3	  perceeltjes	  grond	  van	  de	  
markegenoten	  van	  Zeegse	  in	  ruil	  voor	  zijn	  waardeel,	  dat	  hij	  vermoedelijk	  in	  
voorgaande	  jaren	  heeft	  gekocht.	  Dit	  betreft	  ruim	  4	  ha	  weiland	  in	  het	  zuidwesten	  
van	  de	  marke	  (Eisenbroeken),	  10	  ha	  bij	  de	  molen	  in	  Oudemolen	  en	  een	  stukje	  heide	  
(weiland)	  van	  80	  are	  in	  het	  noordoosten,	  waar	  het	  Zeegser	  Loopje	  uitmondt	  in	  het	  
Westerdiep,	  op	  de	  veldnamenkaart	  van	  Wieringa	  aangeduid	  als	  Zeegser	  Tip.	  In	  
1848	  wordt	  een	  klein	  deel	  van	  de	  marke	  gescheiden.	  Dit	  betreft	  een	  echte	  
scheiding	  tussen	  de	  markegenoten.	  Het	  gaat	  om	  de	  weilanden	  langs	  het	  Zeegser	  
Loopje	  en	  het	  Schipborgsche	  Diep	  ten	  noorden	  van	  de	  Zeegsersteeg,	  een	  aantal	  
percelen	  weiland	  of	  heide	  ten	  westen	  van	  de	  Veentjesweg	  en	  de	  weilanden	  langs	  
het	  Zeegser	  Loopje	  ten	  westen	  van	  de	  (latere)	  spoorweg.	  Ook	  wordt	  nog	  een	  stuk	  
hooiland	  langs	  het	  Oudemolensche	  Diep,	  dat	  eigendom	  was	  van	  de	  markegenoten	  
(de	  Zeegser	  Maoties)	  verdeeld.	  
De	  echt	  grote	  markescheiding	  is	  in	  1859.	  Op	  dat	  moment	  is	  de	  totale	  oppervlakte	  
van	  het	  onverdeelde	  gebied	  572	  ha.	  In	  1832	  bedroeg	  de	  totale	  oppervlakte	  nog	  590	  
ha.	  Er	  blijft	  10	  ha	  onverdeeld,	  meest	  wegen.	  	  
De	  meeste	  percelen	  worden	  omschreven	  als	  heide.	  Vermoedelijk	  heet	  de	  rand	  om	  
de	  es	  ‘struellen	  en	  heide’.	  Stukken	  veen	  bevinden	  zich	  bij	  het	  Witveen	  in	  het	  
westen,	  de	  huidige	  Meeuwenplas	  in	  het	  zuidwesten	  (bij	  Oudemolen)	  en	  in	  het	  
oosten	  het	  Siepelveen.	  Deze	  gebieden	  zijn	  meest	  onderverdeeld	  in	  kleinere	  
percelen,	  wat	  de	  bijzondere	  betekenis	  aangeeft.	  Het	  gebied	  ten	  oosten	  van	  de	  
Schapedrift,	  wat	  nu	  bos	  is,	  wordt	  aangeduid	  als	  zand.	  Het	  gebied	  rond	  de	  Koeweg	  
en	  ten	  noorden	  daarvan	  tot	  de	  Zandrivier	  heet	  zelfs	  ‘zand	  en	  duinen’.	  
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De	  weg	  Zandrivier	  zelf	  wordt	  omschreven	  als	  ‘drift	  als	  zand’.	  Verder	  naar	  het	  
noorden	  tot	  deels	  aan	  de	  Schipborgerweg	  is	  het	  weer	  ‘gewoon’	  zand,	  behalve	  het	  
Siepelveen.	  
Het	  valt	  dus	  goed	  te	  verklaren	  dat	  dit	  zand	  rond	  het	  begin	  van	  de	  20ste	  eeuw	  is	  
bebosd	  om	  de	  verstuiving	  tegen	  te	  gaan.	  Dit	  gebeurde	  vooral	  in	  het	  zuidelijke	  
gedeelte	  en	  later	  ook	  meer	  naar	  het	  noorden.	  Het	  meest	  noordelijke	  deel	  van	  dit	  
gebied,	  waaraan	  Staatsbosbeheer	  de	  naam	  Zeegser	  Duinen	  heeft	  gegeven,	  is	  aan	  
deze	  bebossing	  ontsnapt.	  Hier	  lagen	  ten	  oosten	  van	  de	  huizen	  Duinrand	  1-‐6	  in	  de	  
lengte	  drie	  percelen,	  eigendom	  van	  de	  gebroeders	  Evert,	  Willem	  en	  Harm	  Stenveld,	  
die	  woonden	  waar	  nu	  Schipborgerweg	  2	  en	  4	  is.	  Rond	  1885	  werd	  Albert	  Stenveld,	  
zoon	  van	  Willem	  Stenveld	  eigenaar	  van	  het	  geheel.	  In	  1925	  wordt	  Karst	  Karsten	  
eigenaar.	  Hij	  koopt	  van	  de	  erven	  Geessien	  Strating,	  waarvan	  hij	  eerder	  
Schipborgerweg	  6	  heeft	  gekocht,	  ook	  de	  helft	  van	  een	  perceel	  dat	  aansluit	  aan	  de	  
noordkant	  van	  de	  bovengenoemde	  3	  percelen	  en	  bezit	  dan	  de	  gehele	  strook	  tussen	  
de	  plas	  Siepelveen	  en	  het	  bos.	  In	  1932	  en	  1934	  worden	  hier	  twee	  zomerhuisjes	  
gebouwd,	  die	  in	  1947	  weer	  worden	  afgebroken.	  In	  1959	  wordt	  het	  geheel	  verkocht	  
aan	  Roelof	  Jonkhoff	  te	  Eelde-‐Paterswolde,	  die	  het	  een	  jaar	  later	  weer	  verkoopt	  aan	  
de	  gemeente	  Vries.	  Deze	  verkoopt	  het	  in	  1968	  aan	  Staatsbosbeheer.	  
De	  noordelijke	  helft	  van	  het	  eerder	  genoemde	  perceel	  van	  Geessien	  Strating	  wordt	  
in	  1926	  met	  andere	  goederen	  eigendom	  van	  Albert	  Popken,	  Hoofdweg	  44	  en	  
vervolgens	  van	  zijn	  schoonzoon	  Geert	  Greving,	  timmerman	  op	  Hoofdweg	  54.	  Het	  
perceel	  beslaat	  o.a	  de	  zuidelijke	  helft	  van	  de	  huidige	  plas	  Siepelveen.	  In	  1947	  koopt	  
de	  gemeente	  Vries	  een	  klein	  stukje	  om	  een	  fietspad	  aan	  te	  leggen.	  Dochter	  Grietje	  
Greving	  verkoopt	  het	  perceel	  woeste	  grond	  in	  1981	  aan	  het	  Bureau	  Beheer	  
Landbouwgronden,	  die	  het	  in	  1984	  verkoopt	  aan	  Staatsbosbeheer	  met	  als	  
omschrijving	  bos,	  zandverstuiving,	  water	  en	  poelen.	  
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DE ZEEGSER BRINKDAGEN 
14 & 15 SEPTEMBER 2013 

	  
Het	  dorpsfeest	  is	  een	  jaarlijks	  terugkerend	  feest,	  waar	  alle	  
dorpsbewoners	  van	  Zeegse	  van	  alle	  leeftijden	  aan	  deel	  kunnen	  
nemen.	  Ook	  dorpsbewoners	  van	  de	  omliggende	  dorpen	  zijn	  van	  
harte	  welkom	  bij	  de	  activiteiten.	  
	  
Het programma: 

	  

Vrijdag	  13	  september	  

• Opening:	  Als	  opwarmertje	  
starten	  wij	  met	  onze	  jaarlijkse	  
jeu	  de	  boules.	  

Zaterdag	  14	  september	  

• Op	  het	  programma	  staat	  onder	  andere	  	  een	  rommelmarkt	  
(kraam	  voor	  inwoners	  gratis).	  	  

	  
• ‘s	  Middags	  een	  fiets-‐	  en	  mountainbike	  tocht.	  Gevolgd	  door	  

een	  Beach	  Volleybal	  toernooi.	  
	  

• Om	  19.00	  uur	  is	  er	  een	  culturele	  BBQ,	  opgevrolijkt	  met	  
toneelspel.	  

• De	  avond	  wordt	  tot	  in	  de	  kleine	  uurtjes	  opgevuld	  met	  muziek	  
van	  plaatselijke	  bandjes	  en	  muzikanten.	  

	  
• Rondom	  deze	  activiteiten	  draait	  de	  hele	  dag	  de	  	  kermis:	  van	  

10	  uur	  tot	  in	  de	  kleine	  uurtjes,	  verder	  zijn	  er	  een	  aantal	  
demo’s:	  een	  kettingzaagkunstenaar,	  kickboxen,	  dansgroep	  
Kadans	  en	  diverse	  presentaties	  van	  verenigingen	  van	  allerlei	  
aard.	  De	  jeugd	  kan	  	  ’s	  middags	  zandkastelen	  bouwen,	  
schminken	  en	  of	  glittertato’s	  laten	  aanbrengen.	  	  

	  



	   13	  

	  
Zondag	  15	  september	  
	  

• Om	  9.00	  uur	  start	  de	  RUN	  van	  Zeegse,	  een	  loop	  van	  ongeveer	  
1	  tot	  anderhalf	  uur.	  	  

• Om	  11	  uur	  is	  er	  een	  Zeskamp	  voor	  de	  jeugd.	  Aansluitend	  kunt	  
u	  genieten	  van	  een	  High	  Tea	  en	  kunt	  u	  onze	  traditionele	  
kunstmarkt	  bezoeken.	  

• Van	  14	  tot	  16	  uur	  heeft	  de	  Stroomdalkapel	  een	  aantal	  
optredens,	  afgewisseld	  met	  een	  vrije	  expressie	  van	  toneel	  
met	  de	  jeugd	  uit	  het	  dorp.	  	  

• Ook	  deze	  dag	  zijn	  er	  
presentaties	  van	  
verenigingen	  van	  
allerlei	  aard.	  De	  jeugd	  
kan	  ‘s	  middags	  weer	  
zandkastelen	  bouwen,	  
zich	  laten	  schminken	  of	  
een	  glittertatoo	  laten	  
aanbrengen.	  	  

	  
U	  wordt	  via	  diverse	  media	  op	  de	  hoogte	  gehouden.	  Onze	  brainstorm	  
met	  dit	  resultaat	  zit	  er	  nu	  op,	  het	  nu	  tijd	  voor	  acties,	  maar	  hierbij	  
kunnen	  wij	  niet	  zonder	  u!	  Meldt	  u	  snel	  aan	  via	  het	  secretariaat.	  
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‘Dorpsweetjes’	  voor	  het	  bos:	  
• De	  Brinkcontainer	  krijgt	  	  andere	  regels	  en	  prijzen!	  Kijk	  op	  de	  

verordening	  reinigingsheffing	  2013	  bij	  de	  gemeente,	  het	  gaat	  om	  
grof	  huisvuil,	  alles	  bij	  elkaar	  storten	  kan	  gevolgen	  hebben.	  In	  2014	  
wordt	  dat	  gecontroleerd.	  	  

• Zeker	  niet	  onbelangrijk:	  binnenkort	  komt	  het	  bestemmingsplan	  
Buitengebied	  in	  procedure,	  even	  kijken	  of	  je	  niet	  in	  de	  natura	  2000	  
zit	  met	  een	  bos-‐huis,	  want	  wonen	  is	  in	  strijd	  met	  het	  natura	  2000.	  

Indeling Brink tijdens Brinkdagen 
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Onbeperkt Live Cooking

In ons restaurant Paviljoen Duinoord 
kunt u iedere dag genieten van 
een Live Cooking diner. U kiest de 
ingrediënten en in het restaurant 
worden de gerechten ter plekke 
bereid door onze koks. Dineren 
in Paviljoen Duinoord is een ware 
belevenis!

Gelieve vooraf te reserveren

Voor de kinderen is er een kidscorner en 
springkussen aanwezig

Deze actie is geldig tot en met 21 september 2013

Kinderen t/m 3 jaar gratis, 4 t/m 11 jaar 50% korting

Op vertoon van deze 

advertentie ontvangt u 

een gratis glas bubbels!

2750
P.P.

van 34,50

voor slechts

Reserveren? Bel  0592 - 530 099
Schipborgerweg 8 |9483 TL Zeegse | www.hoteldezeegserduinen.nl
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NOG	  GEEN	  LID?	  
	  
Dat	  kan	  natuurlijk	  nog	  steeds.	  
Wilt	  u	  de	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  
Zeegse	  steunen,	  wilt	  u	  meedenken,	  
praten	  en	  beslissen	  over	  uw	  dorp,	  maak	  
dan	  uw	  lidmaatschapsbijdrage	  over	  op	  
giro	  1221216	  t.n.v.	  Vereniging	  
Dorpsbelangen	  Zeegse	  
De	  kosten	  van	  het	  lidmaatschap	  zijn	  voor	  
het	  eerste	  gezinslid	  €	  10,-‐	  ,	  
Voor	  het	  2e	  en	  elk	  volgend	  gezinslid	  €	  2,-‐.	  
	  
	  
 

 
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Bestuursleden	  
Erik	  Nieswaag	  	   	   tel.:	  543696	  
Geja	  van	  Zuiden	  
2	  vacatures	  
	  
Taakverdeling:	  

• Feestcommissie:	  	  
Klaas	  Hooijer,	  Jacob	  Oeben,	  Henriëtte	  Martens,	  Stien	  Veenstra	  

• Historische	  commissie:	  	  
Alian	  Speelman,	  Reg	  Mulder,	  Fenny	  Mesander,	  Arend	  Arends,	  Wietse	  
Homan,	  Geja	  van	  Zuiden	  

• Verkeerscommissie:	  	  
Jan	  Sikkema,	  Hans-‐Paul	  Riemsma,	  Klaas	  Hooijer	  

• Oliebollenbakcommissie:	  Erik	  Nieswaag	  en	  andere	  vrijwilligers	  
	  
	  
	  
	  
	  

 

 


